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Acta Número 7 : Junta Directiva 

 
Data: 22/02/2016 
Hora d’inici: 21:00 
Hora fi: 23:15 
 
Assistents: Victor Peral, Juani Morata, Ade Lozano, Rosa Dols, Veronique Soriano. 
 
 
Punt 1: Ajuntament. 
 
Tenim còpia de la carta enviada per Direcció a l’Ajuntament amb les peticions per 
millorar i arreglar diferents parts de l’Escola. 
 
Rosa i Ade expliquen com van totes les instàncies presentades a l’Ajuntament i la 
resposta que tenim. 
 
Punt 2: Sant Jordi. 
 
Mirarem nous proveïdors de roses i llibres. Sobretot de roses donat que els 2 darrers 
anys ens han arribat força malament. 
Farem de nou l’enquesta als alumnes per veure quins llibres volen. 
Es planteja si aquest any els alumnes de 6è també ens ajudaran, donat que hi són a 
l’altre edifici 
 
Punt 3: Agendes per proper curs. 
 
Demà dia 23 Rosa es reuneix amb un proveïdor nou per veure la seva oferta 
 
Punt 4: Peticions de l’Escola 
 
Tenim el primer pressupost tancat dels tendals. 
Rosa ja ha mirat preus d’equips de so portàtils. 
Novetat important: ens cedeixen 18 ordinadors. Serien per les aules 
 
 
Punt 5: Festes: Xocolatada per Carnestoltes. 
 
En general no ens sembla bé que hi hagi tan poca participació de pares i mares a les 
festes escolars i no poder fer ni una xocolatada. 
Demanarem a les properes reunions amb Direcció que hi hagi una participació més 
gran de les famílies. 
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Punt 6: Entrades i sortides. 
 
Ade menciona que hi ha hagut diferents caigudes baixant les escales del pati a l’hora 
de la recollida dels alumnes. 
Es planteja demanar a Direcció que els alumnes pugin al pati de dalt de sorra i des 
d’allà els donin a les famílies. 
 
Punt 7: Xerrada a l’Escola. 
 
Estem d’acord en fer la xerrada referent a l’autoestima en nens, que ens ha arribat al 
mail de l’AMPA i que l’Escola ens reenvia. 
 
Punt 8: Extraescolars. 
 
Es demana valorar opcions pel proper curs, si es vol mantenir les activitats o fer algun 
canvi. 
Es planteja fer una enquesta als alumnes per saber les activitats que més els interessa i 
s’aprova per unanimitat fer-la. 
 
Logopèdia: a l’Escola Rosa Oriol s’ha plantejat fer proves de valoració als alumnes per 
detectar possibles problemes en l’aprenentatge com dislèxia, TDA, etc. 
Ho mirarem de fer, tot i que és molt car i hem de comptar amb l’aprovació de Direcció. 
 
La festa de cloenda d’extraescolars s’incorporarà a la festa Fi de Curs. 
 
Punt 9: Assemblea General 
 
Hem de preparar l’Assemblea, que es decideix per unanimitat que serà ja només de la 
nova AMPA i la nova Escola. Per tant no presentarem cap memòria anterior. 
Es posa data: 17 de març a les 21:00 h 
 
S’aixeca la sessió a les 23:15 
 
 
 
 
Signat: 
 
President       Secretària  
Victor Peral       Juani Morata 


